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 Protokół nr 156/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 października 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

Do zaproponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za 

przyjęciem porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 153/2018, 

154/2018, 155/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołów nr: 153/2018, 154/2018, 155/2018. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 153/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,     

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 154/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,     

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 155/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,     

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim na 2019r. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie/ 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Rady 

ministrów z dnia 26 czerwca 2018r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie algorytmu 

przekazywania środków PFRON, wysokość rocznej kwoty na dofinansowanie kosztów pobytu 

na jednego uczestnika WTZ wzrasta w 2019 roku do 17 796 zł a w roku 2020 i latach 

następnych do 18 996 zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, że do projektu budżetu na rok 2019 na działalność WTZ 

przyjęto kwotę w wysokości 90 957 zł. 

  

Preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2019r. stanowi załącznik     

nr 3. 

/pani A. Marchlewska – Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 
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Pani Robaczewska poinformowała, że uchwała była poddana konsultacjom społecznym, które 

odbyły się w dniach od 4 do 11 października. Dodała, że nie wpłynęła żadna ankieta dotycząca 

powyższej uchwały. Nadmieniła, że 11 października odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

organizacji pozarządowych. W spotkaniu uczestniczył jeden przedstawiciel Rady Organizacji 

Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego, który nie wniósł uwag i pozytywnie zaopiniował 

w/w projekt uchwały.  

/na posiedzenie wszedł pan M. Buliński/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że w powyższym projekcie uchwały Rady Powiatu są 

uwzględnione maksymalne stawki, które są zawarte w Obwieszczeniu Ministra Finansów. 

Wyjaśniła, że prokurator zakwestionował stawki przyjęte na rok 2018. Obowiązująca uchwała 

dotycząca stawek za usuwanie pojazdów i ich przechowywanie została zaskarżona w 

Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym. Poinformowała, że wspólnie z radcą prawnym 

zostało przygotowane wystąpienie w powyższej kwestii. Dodała, że gdyby wyrok Naczelnego 

Sądu Administracyjnego  podważył obowiązującą uchwałę, to będzie trzeba poprawić uchwałę 

przygotowaną na rok 2019 zgodnie z zaleceniami sądu. Stwierdziła, że należy mimo wszystko 

podjąć powyższą uchwałę, ponieważ Rada Powiatu zgodnie z przepisami corocznie jest 

zobowiązana do podjęcia uchwały w sprawie stawek za usuwanie pojazdów i ich 

przechowywanie. Wyjaśniła, że przedmiotowe uchwały wejdą w życie po dokonaniu publikacji 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego tj. po upływie 14 dni od 

dnia jej ogłoszenia, z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2019r.  

 

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowanie. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że powyższa uchwała również była poddana konsultacjom 

społecznym, które odbyły się od 4 do 11 października. Dodała, że nie wpłynęła żadna ankieta 

dotyczącą przedmiotowej uchwały. Nadmieniła, że 11 października odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami organizacji pozarządowych, w którym uczestniczył jeden przedstawiciel 

organizacji pozarządowych. Do w/w uchwały nie wniesiono uwag i pozytywnie zaopiniowano. 

Poinformowała, że w powyższym projekcie uchwały Rady Powiatu również są uwzględnione 

maksymalne stawki, które są zawarte w Obwieszczeniu Ministra Finansów. 

 

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej nr 538 na odcinku 

przebiegającym przez powiat nowomiejski. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że zwrócono się  do ZDW w Olsztynie z prośbą o 

zorganizowanie spotkania w sprawie omówienia stanu technicznego drogi wojewódzkiej nr 538 

na odcinku przebiegającym przez powiat nowomiejski. Dodała, że powyższej jednostce 
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przestawiono zestawienie dotyczące ilości kolizji i zdarzeń drogowych, które miały miejsce na 

wspomnianym odcinku. Poinformowała, że ZDW nie wyraził chęci spotkania z 

przedstawicielami powiatu w powyższej kwestii. Dodała, że w piśmie jest jedynie 

przedstawiony harmonogram prac ZDW na rok 2018. 

 

Pismo z ZDW w Olsztynie stanowi załącznik nr 6. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami  oznaczonymi działką nr 

224/6 i nr 225 obręb Sumin oraz nr 154 obręb Sędzice  gmina Biskupiec na cele 

budowlane. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Wniosek pełnomocnika firmy GB Świecie 404 Sp. z o.o. stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, 

M. Piątkowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zakupu nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 183/5 w Lekartach. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że zostanie zakupiona nieruchomość gruntowa położona w 

Lekartach w celu wykonania przebudowy drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin – Lekarty – 

Nowy Dwór Bratiański w miejscowości Lekarty.  

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zakupu nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 184/1 w Lekartach. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pana          

M. Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie zawarcia umowy na wynajem hali 

sportowej. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że zgodnie z przepisami trwały zarządca tj. ZSZ w 

Kurzętniku informuje Zarząd Powiatu o wynajmie hali sportowej oraz sklepiku szkolnego. 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pana           

M. Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie zawarcia umowy na wynajem 

pomieszczenia w celu prowadzenia sklepiku szkolnego. 

 

Informacje stanowią załączniki nr 9 i 10. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani           

B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS. im. C. K. Norwida  w sprawie zawarcia umowy 

na wynajem sali gimnastycznej. 
 

Pani Banaszewska poinformowała, że zgodnie z informacją pani B. Przeradzkiej – Martko 

zostanie zawarta umowa na wynajem sali gimnastycznej. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 11. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z przyznaniem nauczania 

indywidualnego dla uczennicy klasy I Liceum Ogólnokształcącego.   

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z orzeczeniami i opiniami uczniów o 

potrzebie zajęć rewalidacyjnych oraz korekcyjno-kompensacyjnych, a także zmianą liczby 

uczniów w klasach i związana z tym likwidacja i tworzenie grup. Dodała, że na prośbę pani 

Wicestarosty zostały przeanalizowane godziny zajęć korekcyjno-kompensacyjnych. Wyjaśniła, 

że w starszych klasach w/w godziny zostały wykreślone, ponieważ nie było odpowiedniej 

frekwencji na tych zajęciach. W związku z powyższym pan dyrektor Wodara wnioskuje o 

przydzielenie godzin zajęć korekcyjno-kompensacyjnych w klasach pierwszych.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół oraz panią 

dyrektor PCRE. Dodała, że na spotkaniu była poruszona m.in. kwestia dotycząca zaleceń 

wpisywanych w orzeczeniach wystawianych przez poradnię. Ponadto poruszono również 

kwestię dotyczącą weryfikacji godzin zajęć korekcyjno-kompensacyjnych pod kątem 

frekwencji na zajęciach. Poinformowała, że po dokonaniu weryfikacji stwierdzono, iż w 

klasach starszych nie ma odpowiedniej frekwencji na w/w zajęciach. Nadmieniła, że na 

spotkaniu ustalono, iż w przyszłości Zarząd będzie przydzielać dla danej szkoły ilość godzin 
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dydaktyczno-wyrównawczych i korekcyjno-kompensacyjnych, natomiast dyrektor szkoły 

utworzy pod daną liczbę godzin określone grupy. 

Pani Orłowska dodała, że umówiono się z dyrektorami szkół, iż po każdym zakończonym 

miesiącu pedagodzy przekażą informację o frekwencji uczniów na danych zajęciach 

dydaktyczno-wyrównawczych czy korekcyjno-kompensacyjnych.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że na zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze czy korekcyjno-

kompensacyjne musi być zgoda organu prowadzącego tj. Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Jeda poinformowała, że nie stwierdzono nieprawidłowości w realizacji zadania przez w/w 

stowarzyszenie. 

 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński,  

M. Piątkowski. 

Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu.  

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju 

Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Jeda poinformowała, że nie stwierdzono nieprawidłowości w realizacji zadania przez w/w 

stowarzyszenie. 

 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami 

Związku Pracodawców Szpitali Warmii i Mazur w sprawie szpitali powiatowych. 

/pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Informacje stanowią załączniki nr 15 i 16. 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                 

M. Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie zwiększenia środków budżetowych 

na 2018r. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że pan dyrektor złożył wniosek w sprawie zwiększenia środków 

budżetowych na 2018r. w wysokości 442 503 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i 

pochodne. Dodała, że z wyliczeń szkoły wynika, iż na koniec roku zostaną zwrócone do 

powiatu środki na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 

metod pracy /w kwocie 368 773 zł/, będą to środki niewykorzystane przez szkołę.  

 

Wniosek p. Wodary stanowi załącznik nr 17. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018-2034 ze zmianami. 

/pani Wicestarosta weszła na posiedzenie Zarządu/ 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany z WPF i w budżecie powiatu na rok 2018. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2018 r. ze zmianami. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


